
 

 

 

ПРОТОКОЛ №10 

 На 29 май 2024г (сряда) от 13 30 часа в Ритуалната зала на Община 

Дряново се проведе заседание на Общински съвет – Дряново, свикано 

Светослав Минчев – заместник-председател на Общинския съвет на основание 

чл.23 ал.4 т.1 и чл.25 т.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл.17 т.4 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска 

администрация Дряново (Покана с изх.№08-00-16/23.05.2024г). 

Присъстваха:  

1. Светослав Димитров Минчев – заместник-председател на ОбС-

Дряново, председателстващ заседанието на общинския съвет 

Общинските съветници: 

2. Александър Кръстинов Македонски 

3. Антоанета Александрова Ставрева 

4. Иван Ненов Марев 

5. Любомир Цветанов Йорданов 

6. Михаил Константинов Ганчев 

7. Надежда Емилова Киселкова-Юмерова 

8. Николай Иванов Минчев 

9. Пламен Николаев Обрешков 

10. Преслава Димитрова Йонкова 

11. Тихомир Димитров Трифонов 

От  заседанието отсъстваха: 

12. Тодор Георгиев Василев - председател на Общински съвет – Дряново 

(В отпуск – писмо с вх.№08-00-17/28.05.2024г) 

13. Владимир Петков Ванев (В отпуск по болест – представен болничен 

лист издаден на 22.05.2024г от МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ АД) 

Присъстваха още: 

 Ангел Ангелов – заместник-кмет на Община Дряново 

 Диляна Джеджева – заместник-кмет на Община Дряново 

 Цветан Йорданов – секретар на Община Дряново 

 Служители на ОбА-Дряново, докладчици по материалите от дневния ред 

 Граждани 

/Кметът на Общината г-н Трифон Панчев е в отпуск./ 

Светослав Минчев – Добре дошли на всички колеги! Откривам днешното 

заседание на 29 май 2024г. Всички сте получили покана за заседанието и 

дневния ред. Давам думата за предложения и становище по проекта за дневен 

ред. Ако някои има предложения, становища, колеги? Не виждам. Тогава 

подлагам на гласуване проекта за дневен ред. Който е ЗА, моля да гласува: ЗА 

– единадесет. /Против – няма. Въздържали се – няма./ Приема се. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие следния 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Изказвания, питания, становища и предложения на общински съветници и 

граждани 

2. Предложение от ПК „ОКБИД“ относно: Приемане на промени в Правилника 

за стипендия „Архимандрит Максим Райкович”  за дряновски ученици и 

студенти (вх.№08-01-15/17.05.2024г) 
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Докл.: Любомир Йорданов – председател на ПК „Образование, култура, 

библиотечна и информационна дейност“. 

Становище: ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ”. 

3. Предложение от ПК „ОКБИД“ относно: Определяне на числения и 

поименния състав на Временната комисия за подбор и номиниране на носител 

на стипендията „Архимандрит Максим Райкович” за мандат 2023-2027г. 

Докл.: Любомир Йорданов – председател на ПК „Образование, култура, 

библиотечна и информационна дейност“. 

4. Предложение от Временна комисия към ОбС-Дряново относно: Приемане на 

Правилник за организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии 

и взаимодействието му с Общинска администрация – Дряново (вх.№08-01-

14/17.05.2024г) 

Докл.: Надежда Киселкова-Юмерова – председател на Временната комисия към 

ОбС-Дряново, създадена с Решение №51 от Протокол №4/29.12.2024г. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК 

„МДСТ”; ПК „ЗСДЖН”. 

5. Удостояване на Антоанета Александрова Ставрева с почетно звание 

„Заслужил гражданин на Дряново“ (вх.№61-00-60/21.05.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ОКБИД“; ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК 

„МДСТ”. 

6. Определяне продължителността на работното време и размера на 

възнаграждението на председателя на Общински съвет – Дряново, считано от 

01.05.2024г: 

6.1. Предложение с вх.№08-01-11/14.05.2024г относно: Определяне 

продължителността на работното време и размера на възнаграждението на 

председателя на Общински съвет – Дряново. Вносител: Пламен Обрешков – 

общински съветник. 

6.2. Предложение с вх.№08-01-13/14.05.2024г относно: Промяна и 

определяне продължителността на работното време и размера на 

възнаграждението на председателя на Общински съвет – Дряново. 

Вносител: Михаил Ганчев – общински съветник. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК 

„МДСТ”; ПК „ЗСДЖН”. 

7. Изменение на Наредба за определянето и администрирането на местните 

такси и цени на услуги на територията на Община Дряново, приета с Решение 

№42/28.01.2008г на Общински съвет - Дряново (Протокол №4), в Раздел VIII - 

Такси за гробни места (вх.№07-00-59/21.05.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „ОбАОбРС“. 

8. Изменение на Наредба за определянето и администрирането на местните 

такси и цени на услуги на територията на Община Дряново, приета с Решение 

№42/28.01.2008г на Общински съвет - Дряново (Протокол №4) (вх.№07-00-

60/21.05.2024г) /Изм. на чл.23/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „ОбАОбРС“. 

9. Включване в капиталовата програма на Община Дряново за 2024г на обект: 

„Прилагане на мерки за енергийна ефективност на системи за външно 

изкуствено улично осветление на община Дряново, включващ населените места 

гр. Дряново, с. Царева ливада, с. Гостилица, с. Ганчовец“ (вх.№50-00-250-

3/17.05.2024г) 
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Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“. 

10. Покана за провеждане на извънредно неприсъствено заседание на Общото 

събрание на Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация“ ООД, гр. Габрово на 04 юни 2024 г. (вторник), 

свикано с покана с изх.№ АВК-01-176/26.04.2024г на председателя на 

Асоциацията (вх.№06-00-80/15.05.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 

11. Предварително съгласие по реда на чл.29 ал.1 от Закона за опазване на 

земеделските земи /3033/ (вх.№07-00-56/16.05.2024г) /Промяна 

предназначение на земеделска земя във вр. със заявление на „Сън Електрик 

2010“ ЕООД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”. 

12. Предоставяне на земи от Общинския поземлен фонд (вх.№22-00-407-

2/21.05.2024г) /Във вр. с молба от Василка Ангелова/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 

13. Промяна на вида на собствеността и начина на трайно ползване на имот 

публична общинска собственост: Поземлен имот с проектен идентификатор 

66977.501.403 по КК на с. Славейково с площ 18 кв.м, представляващ 18/3158 

идеални части от УПИ IV-55,56 „за жилищни нужди“ от кв.21 по регулационния 

план /РП/ на с. Славейково (вх.№07-00-58/21.05.2024г) /Във вр. с преписка на 

Валентина Ал-Шаир/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”. 

14. Даване на съгласие за откриване на процедура за продажба и определяне 

на начална пазарна цена за продажба на ПИ с идентификатор 81726.501.16 по 

КК на с. Чуково, заедно с построената в него сграда с ид. 81726.501.16.1 

(вх.№22-00-251/21.05.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”. 

15. Искане за издаване на разрешение за изработване на частично изменение 

на подробен устройствен план - парцеларен план (ЧИ на ПУП-ПП) за трасе на 

въздушно ел. захранване за присъединяване на ПИ с идентификатор 

23947.45.81 по КККР на гр. Дряново (вх.№07-00-40/20.05.2024г) /Във вр. със 

заявление от Енчо Филеков/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 

16. Искане за издаване на разрешение за изработване на подробен 

устройствен план - план за застрояване (ПУП-ПЗ) за ПИ с проектен 

идентификатор 23947.47.344, образуван от ПИ с идентификатор 23947.47.117 

по КККР на гр. Дряново (вх.№3-03-2-1/20.05.2024г) /Във вр. със заявление от 

Недка Атанасова/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 

17. Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на подземно 

водопроводно отклонение и трасе на подземна кабелна линия 400V за 

захранване на УПИ ХIII-51 от кв.6 по регулационния план на с. Длъгня, общ. 

Дряново (вх.№3-04-12-1/15.05.2024г) /Във вр. със заявление от Марин 
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Симеонов/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 

18. Допускане изработването на проект за частично изменение на подробен 

устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ IX-58 и УПИ VII-

58 от кв.9 по регулационния план на с. Скалско, общ. Дряново (вх.№3-04-14-

1/20.05.2024г) /Във вр. със заявление от Пенка Семова/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 

19. Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на подземно 

кабелно ел. захранване за УПИ IV-1066 от кв.137 и УПИ II-9748 от кв.138 по 

регулационния план на гр. Дряново през имот публична общинска собственост 

(вх.№3-23-5-1/20.05.2024г) /Във вр. със заявление на „ЕРП СЕВЕР“ АД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 

20. Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитути на подземно кабелно 

трасе 20 kV през ПИ с идентификатор 23947.35.199 - публична общинска 

собственост с НТП - „За селскостопански, горски, ведомствен път“ по КККР на 

гр. Дряново (вх.№3-23-4-2/22.05.2024г) /Във вр. със заявление на „ЕВСТИ“ 

ООД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 

21. Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на подземно 

водопроводно отклонение за захранване на УПИ VI-380 от кв.48 по плана на с. 

Гостилица, общ. Дряново (вх.№3-04-13-2/22.05.2024г) /Във вр. със заявление 

от Георги Добрев/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

Изказвания, питания, становища и предложения на общински 

съветници и граждани. 

Светослав Минчев – Давам думата за изказвания, питания. Г-н Трифонов. 

Тихомир Трифонов – Добър ден на всички! Понеже на предната сесия имаше 

въпрос от гражданите за шахматния клуб и за провеждане на градско 

първенство. Иска да обявя, че на 5 и на 6 юли в читалище „Дряновска пробуда“ 

ще се проведе градско първенство, което ще е под егидата, в чест на Марин 

Денев, който загубихме. От тази трибуна ще използва да поканя всички 

желаещи да участват. Който може да играе най-древната игра, нека да 

заповяда, да покажем едно уважение към нашия учител и надявам се повече 

хора да успеят да присъстват, както и негови ученици, бивши състезатели по 

шахмат, и такива, които в момента тренират. Поканени са и хората от Спортния 

клуб в „Успех“. Така че на 5 юли от 17:30 часа ще започне техническата 

конференция за провеждането на турнира. 

Светослав Минчев – Турнирът е само за дряновци или не? 

Тихомир Трифонов – Да, да. Градски турнир, който всяка година се 

провежда. 
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Светослав Минчев – Благодаря! Други изказвания, питания? Давам думата на 

г-н Матев. 

Апостол Матев – Първо – не съм доволен от информация, която поднесе г-н 

Съветникът, който нямам честта да познавам. Въпросът на предната сесия беше 

ще бъде ли, възможно ли е да се учреди шахматен клуб на името на Марин 

Денев? И второ – Общината възможно ли е да предостави база, клуб или както 

искате го наречете – седалище, където да се провеждат и тренировки, и всичко 

останало. А това градско първенство би трябвало да е открито, както всички 

градски първенства в страната. Така че не виждам причини да бъде закрито, 

доколкото разбрах - само за града. 

По другият въпрос. Общината постави камери за наблюдение в село Глушка 

във връзка с приюта. Отдавна искаме това да се случи и най-после се случи. 

Поздравления! Но възможно ли е, след като камерите са общински – да 

предоставяте и то оперативно информация на полицията? За да може човекът, 

който върши престъплението, изхвърля си животните и т.н. да бъде заловен и 

съответно по-нататък – по процедурите. Или само вие ще ползвате тази 

информация от тези камери? 

След това, г-н Ангелов видя и инспектира трасето Дряново – Големи Българени 

и така до Царева ливада и Радовци. Разбрах от ваши хора, че имало 

приоритетни села, до които трябвало да бъдат разчистени  специални отсечки. 

Нас ни имате като последна грижа и то от няколко години насам. Тая тенденция 

до кога ще продължава? Има участъци, където трябва да сложите 

регулировчик, за да каже дали има насреща някой! Не вярвам да последва 

нещо положително по това, което казах, но трябва да се направи. 

Светослав Минчев – Благодарим! Г-н Трифонов, ако можете да отговорите? 

Тихомир Трифонов – Първо искам да помоля да се спре да се преекспонира с 

темата за шахматен клуб на името на Марин Денев, защото човекът още, дето 

се казва - не са му изстинали костите, а ние да тръгваме да правим веднага 

клуб - е малко нелепо. Неговото дело и неговата памет ще бъдат помнени и 

неговият пример ще бъде следван. Така че под една или друга форма ще има 

шах в Дряново. Това че на втория месец от кончината му не е основан клуб на 

негово име не значи че няма да има шах в града и той да бъде негов патрон. 

Второто нещо, което искам да кажа. Турнирът ще бъде за дряновци. Това е 

градски турнир. Дори и да има хора, които да участват, от други градове, те не 

могат да вземат участие в класирането. Така винаги са се провеждали всички 

състезания от такъв тип – градски. А не междуградски, междуобластни, 

областни и национални. За сега това е. 

Светослав Минчев – Благодаря! 

Диляна Джеджева – Относно сформирането на шахматен спортен клуб. 

Досега Общинска администрация никога не е давала отпор, когато има 

инициатива за създаване на спортен клуб. За да има такъв всъщност трябва да 

има инициатор, който иска да основе спортен клуб. Така че, ако се входират 

документи за създаване на такъв клуб, които съответно са подкрепени и с 

регистрация в съответна федерация, с Булстат на такъв клуб и вече последната 

стъпка е входирането в Общината, за да бъде той регистриран като действащ 

спортен клуб на територията на Общината. Така че смятам, че не би имало 

никакъв отпор, когато има входирани документи при създаване на нов спортен 

клуб. Тъкмо обратното – винаги Общината е толерирала такива клубове. 

Отделно от това, както всъщност и функционира, както и г-н Трифонов 

спомена, функционират такива школи, ателиета, по различни видове 

самодейност в читалищата – безплатно функционира и към читалище 

„Дряновска пробуда-2008“ и ние мислим, че ще продължи да функционира. 
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Нали, такива са нещата, но мисля че не пречи, ако има кой, като реши - да 

учреди такъв клуб, да се случи това нещо във всеки един момент. 

Ангел Ангелов – Относно камерите за видеонаблюдение. Полицията има 

достъп до всички камери. Не само на Глушка, а и в града и по другите села. 

Така че с тях работим много добре. А винаги когато се нуждаят от записи, ние 

им предоставяме записи, защото те имат оперативно достъп до камерите, но 

когато вече се касае за престъпление, трябва по официален ред да се изиска 

самият запис, да се предостави с протокол и това сме го правили 

нееднократно. И има няколко сериозни престъпление, които са разкрити 

благодарение на видеонаблюдението. 

Относно пътя и обраслата трева. Разговаряли сме с г-н Панчев, фирмата която 

поддържа общинските пътища и която е отговорна за това има проблем с 

техниката, която веднага след като се ремонтира, ще тръгнат да чистят 

тревата. Между другото – г-н Косев, също съм се обърнал към него, защото 

сутринта пък те правят проба на техниката, която са закупили, видях тракторът 

да почиства на изхода към Габрово. Така че тяхната техника също може да 

бъде използвана по този начин. 

Третото нещо, с което искам да завърша е за опасните дървета, които също са 

по пътя към Българени. Доколкото знам, днес колега е минал, за да опише не 

само падналото дърво, което Вие споменахте, а всички дървета по пътя, за да 

се направи един регистър. И действително тези изсъхнали дървета, които са от 

сервитута на пътя, да бъдат премахнати, за да се предотвратят инциденти. 

Благодаря! 

Светослав Минчев – Благодарим! 

Апостол Матев /не говори на микрофон/ – Само една реплика, ако позволите? 

Възмутен съм от набеждаването ми и от ………………… Това беше инициатива на 

всички участвали до сега десетки години ……………… /излиза от залата/ 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

Предложение от ПК „ОКБИД“ относно: Приемане на промени в 

Правилника за стипендия „Архимандрит Максим Райкович”  за 

дряновски ученици и студенти (вх.№08-01-15/17.05.2024г) 

Докл.: Любомир Йорданов – председател на ПК „Образование, култура, 

библиотечна и информационна дейност“. 

Любомир Йорданов – Добър ден, уважаеми колеги общински съветници, г-н 

Председател, господа зам.-кметове! Тази промяна касае разделянето на 

комисията, както е била досега – „Образование, култура, младежки дейности, 

спорт и туризъм“, на две комисии. И от там има промяна и в правилника на за 

стипендията. Тази точка беше приета по време на комисиите. 

/Становище: ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” приема 

направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Получихме и становището. Давам думата на 

общинските съветници за изказвания, питания и становища. Въпроси няма. 

Колеги, да преминем към гласуване. Който е ЗА, моля да гласува: ЗА – 

единадесет. ПРОТОВ – няма. ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – няма. 

Точката се приема с пълно мнозинство. Забравих да кажа в началото, че д-р 

Ванев е в болнични, а г-н Георгиев е в платен отпуск. 

Радослава Вълкова – Кметът също е в отпуска. 

Цветан Йорданов – В отпуск е два дена. 



Протокол №10 на Общински съвет – Дряново от 29.05.2024г. 

Стр. 7 от 36 

 

 

 

 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №146 

На основание чл.21 ал.2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет – Дряново приема промени в 

Правилника за стипендия „Архимандрит Максим Райкович” за дряновски 

ученици и студенти, както следва: 

1. В Глава първа „Стипендия за ученици“, РАЗДЕЛ III „Процедура за 

подбор и избор на носител на стипендията“ в т.1 текстът ПК „ОКМДСТ“ се 

променя на ПК „ОКБИД“. 

2. В Глава втора „Стипендия за студенти“, раздел III „Процедура за 

подбор и избор на носител на стипендията“: 

2.1) в т.1  текстът ПК „ОКМДСТ“ се променя на ПК „ОКБИД“; 

2.2) в т.2 текстът „30 юли“ се променя на „31 юли“. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

Предложение от ПК „ОКБИД“ относно: Определяне на числения и 

поименния състав на Временната комисия за подбор и номиниране на 

носител на стипендията „Архимандрит Максим Райкович” за мандат 

2023-2027г (вх.№08-01-17/23.05.2024г) 

Докл.: Любомир Йорданов – председател на ПК „Образование, култура, 

библиотечна и информационна дейност“. 

Любомир Йорданов – Комисията е променена, съставът е нов и вече 

гласуваме функциите. Това е по тази точка. 

Светослав Минчев – Колеги, въпроси? Не виждам такива. Подлагам 

предложението на гласуване. Който е ЗА, моля да гласува: ЗА – единадесет. 

ПРОТОВ – няма. ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – няма. Предложението се приема. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №147 

На основание чл.21 ал.1 т.1 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с т.III от глава 1-ва и глава 2-ра на 

Правилника за стипендия „Архимандрит Максим Райкович” за дряновски 

ученици и студенти, Общински съвет – Дряново: 

1. Създава Временна комисия за подбор и номиниране на носител на 

стипендията „Архимандрит Максим Райкович” за мандат 2023-2027г от 9 

/девет/ членове. 

2. Утвърждава поименния състав и ръководството на Временната 

комисия към Общинския съвет, както следва: 

2.1. Председател: Любомир Йорданов – общински съветник, председател 

на ПК „ОКБИД”; 

2.2. Секретар: Александър Македонски – общински съветник, секретар 

на ПК „ОКБИД“; 

Членове: 

2.3. Тихомир Трифонов – общински съветник, член на ПК „ОКБИД“; 

2.4. Иван Марев – общински съветник, член на ПК „МДСТ”; 
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2.5. Диляна Джеджева  – заместник-кмет на Община Дряново; 

2.6. Красимир Димитров – директор на Дирекция МДТБФ в Община 

Дряново; 

2.7. Татяна Декова – експерт в Дирекция ИХП в Община Дряново; 

2.8. Представител на Професионална гимназия по икономика и техника 

„Рачо Стоянов”, гр. Дряново; 

2.9. Представител на Средно училище „Максим Райкович”, гр. Дряново. 

3. Възлага на Председателя на Общински съвет – Дряново ежегодно, в 

срок до 30 юни, да изисква информация от директорите на средните училища 

за излъчване на представител на училището. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 

Предложение от Временна комисия към ОбС-Дряново относно: 

Приемане на Правилник за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска 

администрация – Дряново (вх.№08-01-14/17.05.2024г) 

Докл.: Надежда Киселкова-Юмерова – председател на Временната 

комисия към ОбС-Дряново, създадена с Решение №51 от Протокол 

№4/29.12.2024г. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Уважаеми колеги, след като преминахме 

всички надлежни процедури и разгледахме проекта на правилник за дейността 

на общински съвет и взаимодействието с общинска администрация, предлагам 

на вашето внимание да вземете следното решение, на основание чл.21 ал.3 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, Общински 

съвет – Дряново отменя Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет, приема Правилник за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация – 

Дряново, като единодушно взехме решение да направим една единствена 

корекция по така направеното предложение. В чл.24 ал.2 да отпадне 

последното изречение. И съответно точка три от решението - Правилникът да 

бъде публикуван на официалната интернет страница на Общински съвет – 

Дряново и на Община Дряново, от която дата влиза в сила. 

И ако ми позволите да направя един коментар като председател на Временната 

комисия. Или след доклада на комисиите? Как да спазим процедурата? 

Светослав Минчев – Нека първо становищата. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Добре. Становищата на всички постоянни 

комисии е, че приемат проекта на правилник с предложението от общинския 

съветник Александър Македонски от текста на чл.24 ал.2 да отпадне 

последното изречение: „Ако общинският съветник не е участвал минимум в 2/3 

от проведените гласувания, получава 30 % от определения размер 

възнаграждение.“ 

/Становище: ПК „ФИПКОП”, ПК „УТСГВСЕ”, ПК „ОбАОбРС“, ПК „ОКБИД“, ПК 

„МДСТ” и ПК „ЗСДЖН” приемат проекта на правилник с предложението от 

общинския съветник Александър Македонски от текста на чл.24 ал.2 да отпадне 

последното изречение: „Ако общинският съветник не е участвал минимум в 2/3 

от проведените гласувания, получава 30 % от определения размер 

възнаграждение.“/ 

Радослава Вълкова – Това отпада? 
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Надежда Киселкова-Юмерова – Това отпада, да. Всичко друго остава 

непроменено от първоначалното предложение на комисията. 

И тука ще направя коментар. Съжалявам, че Председателят на Общински съвет 

отсъства, защото бих искала да разбера причините, които наложиха искането 

му на становище от г-н Спирдонов, както всички вие получихте по имейлите, 

при положение че сме провели всички необходими процедури и обсъждане, 

единодушно сме стигнали до консенсус, нямаме конфликтни въпроси. Също 

така бих искала да го попитам, съжалявам че той отсъства, защо именно в този 

мандат на общински съвет прави такъв тип инициативи за допълнителна 

консултация с негови колеги, при положение, че предходните, в които също е 

бил общински съветник, няма такава практика? За мен е обидно спрямо 

дейността на комисията, в която има двама юристи и представители на 

общински съвет. Но въпреки това аз с нетърпение очаквам становището от г-н 

Спирдонов. Това беше моят коментар. Благодаря ви! 

/Писмо от председателя на ОбС Тодор Георгиев за искане на становище по проекта на 

правилник на ОбС-Дряново: „Общински съвет – Дряново, Изх.№08-01-14-2/27.05.2024г 

До 

Г-н Венцислав Спирдонов 
Председател на Великотърновски общински съвет 
и председател на УС на НАПОС-РБ 

ОТНОСНО: Даване на становище по проекта на Правилник за организацията и дейността 

на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска 
администрация – Дряново 
         Уважаеми г-н Спирдонов, 
         В продължение на нашия разговор Ви предоставям проекта на Правилник за 
организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му 

с Общинска администрация – Дряново. 
         Моля за Вашето компетентно становище. 

С уважение, 

ТОДОР ГЕОРГИЕВ 

Председател  на Общински съвет – Дряново“/ 

Светослав Минчев – И аз благодаря! Други изказвания? Не виждам. Подлагам 

на гласуване материала. Който е съгласен, моля да гласува: ЗА – единадесет. 

/Против – няма. Въздържали се – няма./ Приема се. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №148 

На основание чл.21 ал.3 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет – Дряново: 

1. Отменя Правилника за организацията и дейността на Общински съвет, 

неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация Дряново 

(приет с Решение №39 т.3 от 19.01.2004г на ОбС-Дряново, последно изменение 

с Решение №15/11.03.2022г постановено от Административен съд – Габрово по 

адм. дело №293/2021г). 

2. Приема Правилник за организацията и дейността на Общински съвет, 

неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация – 

Дряново.  

3. Новият Правилник за организацията и дейността на Общински съвет, 

неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация – Дряново 

и настоящото решение да се публикуват на официалната интернет страница на 

Общински съвет – Дряново и на Община Дряново, от която дата влизат в сила. 
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ПО ТОЧКА ПЕТА 

Удостояване на Антоанета Александрова Ставрева с почетно звание 

„Заслужил гражданин на Дряново“ (вх.№61-00-60/21.05.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Диляна Джеджева – Накратко ще представя предложението. В Общинска 

администрация постъпи предложение, взето с решение на Читалищното 

настоятелство на читалище „Развитие-1869“ за удостояване на г-жа Антоанета 

Ставрева със званието „Заслужил гражданин“. Поводът е 155 годишнината на 

Читалището, която ще се чества през м. юни, знаете. И във връзка с това 

предложението е да бъде взето решение за удостояването, за да може да бъде 

връчена наградата в рамките на тържествения концерт. Приложена е 

биографична справка. Г-жа Ставрева присъства, всички я познаваме, мисля че 

няма нужда да я представям. 

Във връзка с гореизложеното предлагам на Общински съвет – Дряново да вземе 

решение г-жа Антоанета Ставрева да бъде удостоена със званието „Заслужил 

гражданин на Дряново“. 

Светослав Минчев – Благодарим! Становища на постоянните комисии. Моля 

да докладва председателя на Постоянна комисия „Образование, култура, 

библиотечна и информационна дейност“. 

Любомир Йорданов – Комисията единодушно подкрепи предложението. 

Светослав Минчев – А останалите комисии? 

Любомир Йорданов – Също подкрепиха. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ“ 

приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН“ приема направеното 

предложение. (Направен самоотвод от общинския съветник Антоанета 

Ставрева)/ 

Светослав Минчев – Благодаря! Г-жа Ставрева. 

Антоанета Ставрева – Правя си самоотвод. 

Светослав Минчев – Имате ли въпроси, колеги? Ако няма такива, да 

преминем към гласуване. Гласуването е поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева Самоотвод 

3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 
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12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

След направен самоотвод от 1 общински съветник, 

гласували ЗА – 10; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, при направен самоотвод от 1 

общински съветник, с 10 /десет/ гласа ЗА, нула гласа ПРОТИВ и нула гласа 

ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №149 

На основание чл.21 ал.1 т.22 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.52 ал.2 и чл.58 ал.1 и ал.6 от Наредбата за 

символите, почетните знаци, отличията и почетните звания на Община 

Дряново, Общински съвет - Дряново удостоява Антоанета Александрова 

Ставрева със званието ЗАСЛУЖИЛ ГРАЖДАНИН НА ДРЯНОВО, за 

изключителните ù  заслуги и постижения в областта на обществената дейност и 

културния живот на Дряново, утвърдила с дейността си престижа на град 

Дряново и общината. 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА 

Определяне продължителността на работното време и размера на 

възнаграждението на председателя на Общински съвет – Дряново, 

считано от 01.05.2024г: 

6.1. Предложение с вх.№08-01-11/14.05.2024г относно: Определяне 

продължителността на работното време и размера на 

възнаграждението на председателя на Общински съвет – Дряново. 

Вносител: Пламен Обрешков – общински съветник. 

6.2. Предложение с вх.№08-01-13/14.05.2024г относно: Промяна и 

определяне продължителността на работното време и размера на 

възнаграждението на председателя на Общински съвет – Дряново. 

Вносител: Михаил Ганчев – общински съветник. 

Светослав Минчев – По тази точка има две предложения. Първото 

предложение е с вносител г-н Обрешков. Заповядайте моля! 

Пламен Обрешков – Уважаеми колеги, направих това предложение 

съгласуван и с нашата група, коментирахме го. Съгласувано е и с кмета на 

Община Дряново. Правя това предложение, тъй като всички знаем че г-н 

Георгиев е достатъчно ангажиран с делата на Общината, обикаля страната, 

представлява Община Дряново и Общински съвет, допринася много за 

популяризирането и развитието на града ни и смятам че, ако има осем часов 

работен ден ще бъде още по-полезен. И също така предложението ми е за 70 % 

от възнаграждението на кмета, където не се предвижда и клас за прослужено 

време. И така направеното предложение няма да ощети много Община 

Дряново. 

Светослав Минчев – Благодаря! Становища на постоянните комисии. Г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Минчев! Постоянните комисии 

взеха различни становище. Комисията по финанси, по устройство на 

територията и „Образование и култура“ не приеха предложението. Докато 

комисията по Общинска администрация, „Младежки дейности“ и 

„Здравеопазване“ приеха предложението. 
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/Становище: ПК „ФИПКОП“ не приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ 

не приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ не приема направеното предложение. ПК „МДСТ“ 

приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН“ приема направеното 

предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси, питания, изказвания? 

Заповядайте! 

Александър Македонски – Благодаря Ви, г-н Минчев! Ще повторя това, което 

казах и на комисиите и малко даже ще го разширя, защото ми излезе 

допълнителна информация, с която тогава не разполагах. Ако си спомняте ви 

направих един бърз разрез, който е съгласуван заедно с финансовия 

ръководител на Общината. Към момента финансовата издръжка на общинския 

бюджет, която сме гласували, възлиза на 212 225 лева, които сме заложили в 

бюджета на Общината, които приходи са нашите собствени приходи от 

общината. Реалните разходи и само за заплати, като се вземе предвид 

увеличението, което идва от държавния бюджет за заплатите на общинските 

служители, ще възлезе на около – като сметнем увеличението при нас, 

реалният разход ще бъде около 240 000 лв към края на годината и това е без 

да се смятат допълнителните разходи на общински съвет, консумативи и 

прочие. Реалната сметка приблизително, защото не може да се каже с точност, 

но може би ще възлезе на 260 000 и това е без да гласуваме въпросното 

предложение. В тоя смисъл – ние от сега сме в преразход. И ако трябва да 

правим някакво предложение свързано в възнагражденията на общински съвет, 

не трябва да  мислим как да вдигаме възнаграждение, а как да намаляваме 

възнаграждение. Вие всички ми знаете мнението по тази тема, няма нужда да 

коментирам отделно. Това е първо. 

Второ – аналогично, в общините по размер на Дряново няма практика, почти 

няма практика председателят на общинския съвет да работи на осем часа. 

Масово работят на четири часа. И това е поради естеството на работата и 

натовареността. Това че г-н Георгиев в лично естество е ангажиран и се опитва 

да помага на хората и прави по много неща е достойно за уважение и нека да 

продължава, но работата му като председател на общинския съвет и неговата, 

как да кажа – доброволческа и специална ангажираност, са две отделни неща 

и ние не трябва да ги смесваме. 

В заключение аз бих подкрепил подобно предложение, ако то обаче дойде на 

масата с конкретно, ясно разписано предложение тези пари от къде ще дойдат, 

защото те трябва да с собствени приходи на Общината. Кажете ми коя такса ще 

вдигнем, кажете ми кой данък ще вдигнем, за да дойдат тези пари и тогава 

вече ще е отговорено дали е възможно или не е възможно. Така че на този етап 

няма да подкрепя категорично този материал. И за следващото предложение 

също. 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги следващото предложение, то е 

аналогично, вносител е г-н Ганчев. Давам му думата. (Предложение с вх.№08-

01-13/14.05.2024г относно: Промяна и определяне продължителността на 

работното време и размера на възнаграждението на председателя на Общински 

съвет – Дряново. Вносител: Михаил Ганчев – общински съветник) 

Михаил Ганчев – Аналогично е, само че процентите са вместо 70 % на 90 %. 

Аз смятам че всеки труд трябва да бъде възнаграждаван и не само финансово, 

но и с отношение, с помощ на колеги и т.н. Не искам да се задълбочавам, но 

много има да си говорим, ако иска колегата да коментираме финансите на 
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Общината. Само отбелязвам – по-предният бюджет на Общината беше осем 

милиона и половина, сега е двайсет и осем милиона. И тогава бяха 

второстепенен разпоредител, и сега пак е като второстепенен разпоредител, 

знам какво ще ми кажете. Повече не искам да коментирам. Факт е, че има 

такива разходи, които…защото и колежката каза преди малко, някои неща са 

обидни. Както тя се засяга, аз се засягам че ни се предоставя такава 

информация, която е неточна, неясна, да не кажа че сме заблуждавани. В 

отчетите назад, общинските съветници сме заблуждавани, не стига 

информация, затова и …………… Пример ви давам, за финансите щом говорите. В 

момента се запръстяваше сметище, което Общината го създаде, Общината 

допусна там да се изхвърлят всякакви битови отпадъци. В момента се 

запръстява и се отделят средства за там. Говоря за Гостилица. Това е дело на 

Общината! Това е, че пари се отделят, нали говорим за финансите. Преди това, 

някой спомена на предния мандат, на комисията - за култура. Това е въпрос на 

култура! Не, според мен е въпрос на гледна точка, въпрос на финанси, въпрос 

на отношение или на много други такива въпроси. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ не приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ 

не приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ не приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ не приема направеното предложение. ПК „МДСТ“ не 

приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН“ не приема направеното 

предложение./ 

Светослав Минчев – Г-н Македонски. 

Александър Македонски – От това, което казахте колега, аз разбирам че е 

по-важно ние да си гласуваме повишаване на нашето възнаграждение, а пък 

Общината да си върши работата. Първо. Второ – по отношение на повишения 

бюджет на общините, да – така е това, което казвате ………… държавно 

делегирани дейности. Тази година за първи път от много години назад т.е. за 

първи път има четири милиарда отделени от държавния бюджет за общински 

проекти и инфраструктурни. В Дряново влизат близо 10 000 000 от тия пари. 

Около 9 милиона. Това са пари, които не са общински пари да сме ги изкарали 

с данъците. Той бюджетът, дай Боже, да стане 40 милиона догодина, по тоя 

начин, но това не значи че ние ще имаме разходи за общинския съвет! 

Смесвате несмесваеми понятия в момента. 

Михаил Ганчев – В момента мисля, че малко спекулирате с тия неща. Искам 

пак да кажа, да не влизаме в детайли. Ако искате можем да седнем с Вас, да 

обиколим, много внимателно да приказваме, защото Вие имате информация да 

я споделите, но не я изкарвате тука, нали?! Говоря за Дряновския манастир – с 

тримата адвокати, с Вас ……… Защо не я споделяте, да направите предложение? 

Нали, според кой, когато, както му е удобно! 

Александър Македонски – Това съвсем пък няма нищо общо с темата! 

Михаил Ганчев – …………………… 

Александър Македонски – Хайде да спазваме реда! 

Светослав Минчев – Колеги, ако може – по темата. 

Александър Македонски – По темата. Нали, когато бяхме на 21 януари, 

преди Коледа, когато с г-н  ………… и г-н Ангелов направихме среща по наша 

инициатива с търговците на Дряновския манастир и главният архитект. 

Михаил Ганчев – Вие сте я направили, не съм знаел… 

Александър Македонски – Не е вярно! Не е вярно! Вие бяхте тук при 

обсъждане на нещата преди това, моля Ви се!   

/разговори в залата/ 
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Михаил Ганчев – Но тука не бяха залегнати такива пари! Отчетите, когато 

бяха, нямаше пари за запръстяване на сметищата. Парите бяха за машини! 

Така ли беше? Нямаше отделени пари за запръстяване на сметища. 

Ангел Ангелов – Г-н Ганчев, когато се приема такса „Битови отпадъци“, там 

има един параграф „Външни услуги“, където са заложени средства за 

почистване на незаконни сметища, така че по този параграф Общината 

разполага с пари за такъв тип дейности. 

Светослав Минчев – Колеги, точка шест – по първото предложение. 

Преминаваме в режим на гласуване, ако няма други изказвания по тази точка? 

Да, предложение едно – на г-н Обрешков. Моля който е ЗА, нека да гласува: ЗА 

– пет. Против – двама. Въздържали се – четирима. По т.6.1 предложението не е 

приема. 

Проведено гласуване по т.6. Определяне продължителността на работното 

време и размера на възнаграждението на председателя на Общински съвет – 

Дряново, считано от 01.05.2024г: 

6.1. Предложение с вх.№08-01-11/14.05.2024г относно: Определяне 

продължителността на работното време и размера на възнаграждението на 

председателя на Общински съвет – Дряново. Вносител: Пламен Обрешков – 

общински съветник. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 5 /пет/ гласа ЗА, 2 /два/ гласа 

ПРОТИВ и 4 /четири/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №150 

Общински съвет – Дряново не прие направеното предложение. 

 

Светослав Минчев – Точка 6.2 – предложението на г-н Ганчев. Който е ЗА, 

моля да гласува: ЗА – двама. Против – трима. Въздържали се – шест. И т.6.2 не 

се приема. 

Проведено гласуване по т.6. Определяне продължителността на работното 

време и размера на възнаграждението на председателя на Общински съвет – 

Дряново, считано от 01.05.2024г: 

6.2. Предложение с вх.№08-01-13/14.05.2024г относно: Промяна и определяне 

продължителността на работното време и размера на възнаграждението на 

председателя на Общински съвет – Дряново. Вносител: Михаил Ганчев – 

общински съветник. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 2 /два/ гласа ЗА, 3 /три/ гласа 

ПРОТИВ и 6 /шест/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №151 

Общински съвет – Дряново не прие направеното предложение. 

 

ПО ТОЧКА СЕДМА 

Изменение на Наредба за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Дряново, 

приета с Решение №42/28.01.2008г на Общински съвет - Дряново 

(Протокол №4), в Раздел VIII - Такси за гробни места (вх.№07-00-

59/21.05.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Докладва г-н Димитров. 
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Красимир Димитров, директор на Дирекция „МДТБФ“ – Добър ден на всички 

общински съветници, присъстващи на заседанието на Общински съвет - 

Дряново! Предложението от Трифон Панчев – кмет на Община Дряново, е 

относно изменение на Наредбата за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Дряново в Раздел  

VIII - Такси за гробни места. Предложението произлиза от това, че последните 

промени в съществуващата наредба са извършвани преди доста години, през 

2017г, като след това са настъпили значителни промени в цените на стоките и 

услугите на територията на Република България, съответно по-съществената 

промяна предложена в наредбата е актуализиране на таксата за изкопаване на 

гробни места и съответно отпадане на няколко вида съществуващи в 

досегашната наредба услуги, които всъщност не се предлагат. Съответно, с 

оглед гореизложеното предлагаме да бъде изменена наредбата. Предложението 

за изменение е предоставено на общинските съветници. Благодаря! 

Светослав Минчев – Благодаря, г-н Димитров! Становища на постоянните 

комисии – г-н Македонски. 

Александър Македонски – Двете постоянните комисии приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Колеги, въпроси? Няма такива. Преминаваме към 

гласуване. Гласуването е поименно. 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева - 

3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев Въздържам се 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

ЗА – 9; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 1. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 9 /девет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 1 /един/ глас ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №152 

На основание чл.21 ал.2, предложение второ от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация във връзка чл.20 във връзка с чл.17 

ал.1 т.1 от ЗМСМА, чл.76 ал.3 от Административнопроцесуалния кодекс и чл.9 

от Закон за местните данъци и такси, Общински съвет - Дряново 

РЕШИ: 

1. Приема допълнения и изменения на Наредба за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 
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Община Дряново, съгласно приложения към настоящото предложение проект за 

изменение. 

2. Допълнението и изменението в Наредба за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Дряново влизат в сила в деня на публикуването им на официалната 

интернет страница на Община Дряново. 

3. Настоящото решение, на основание чл.109 ал.2, изр. първо, 

предложение второ от Правилник за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация 

Дряново, да се разгласи на населението на общината чрез публикуването му на 

интернет страницата на Община Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ОСМА 

Изменение на Наредба за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на Община Дряново, 

приета с Решение №42/28.01.2008г на Общински съвет - Дряново 

(Протокол №4) (вх.№07-00-60/21.05.2024г) /Изм. на чл.23/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Докладва г-н Димитров. 

Красимир Димитров, директор на Дирекция „МДТБФ“ – Уважаеми общински 

съветници, предложението е относно изменение на Наредба за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Дряново в частта ù на чл.23, касаещ услугите свързани с Домашен 

социален патронаж. Предложеното изменение е във връзка с необходимостта от 

актуализиране на наредбата, отпадане на част от разходите посочени в 

сегашната наредба, които не се приложими на територията на Община Дряново 

– тези за топлоенергия и заместването им с включването в заплащането от 

потребителите на Домашен социален патронаж разходи за консумативи. 

Съответно също така се предлага включване в чл.23 на такса от 50 стотинки за 

доставка на храната на потребител. За посещение на потребител. Общо взето 

това е предложението от Общинска администрация – Дряново. 

Светослав Минчев – Благодарим! Становища на постоянните комисии – г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – Двете постоянни комисии приемат направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Не виждам такива. 

Преминаваме в режим на гласуване. Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 
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8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №153 

На основание чл.21 ал.2, предл. второ от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация във връзка чл.20 във връзка с чл.17 

ал.1 т.1 от ЗМСМА, чл.76 ал.3 от Административнопроцесуалния кодекс и чл.9 

от Закон за местните данъци и такси, Общински съвет - Дряново 

РЕШИ: 

1. Приема допълнения и изменения на Наредба за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Дряново, съгласно приложения към настоящото предложение проект за 

изменение. 

2. Допълнението и изменението в Наредба за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Дряново влизат в сила в деня на публикуването им на официалната 

интернет страница на Община Дряново. 

3. Настоящото решение, на основание чл.109 ал.2, изр. първо, 

предложение второ от Правилник за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация 

Дряново, да се разгласи на населението на общината чрез публикуването му на 

интернет страницата на Община Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТА 

Включване в капиталовата програма на Община Дряново за 2024г на 

обект: „Прилагане на мерки за енергийна ефективност на системи за 

външно изкуствено улично осветление на община Дряново, включващ 

населените места гр. Дряново, с. Царева ливада, с. Гостилица, с. 

Ганчовец“ (вх.№50-00-250-3/17.05.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-н Димитров ще докладва. 

Красимир Димитров, директор на Дирекция „МДТБФ“ – Уважаеми общински 

съветници, предлагаме на вашето внимание предложение относно включване в 

капиталовата програма на Община Дряново за 2024г на обект „Прилагане на 

мерки за енергийна ефективност на системи за външно изкуствено улично 

осветление на община Дряново, включващ населените места гр. Дряново, с. 

Царева ливада, с. Гостилица, с. Ганчовец“. Това предложение произлиза от 

това, че е сключен договор между Община Дряново, Министерството на 

енергетиката и съответно избраният за изпълнител след проведена обществена 

поръчка от фирма „Бенато ……“. За  изпълнение на строително-монтажните 
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работи по реализиране на обекта, този проект трябва да бъде включен в 

списъка с обекти в капиталовата програма на Общината за 2024г. Във връзка с 

гореизложеното предлага на Общински съвет – Дряново да вземе решение 

обектът да бъде добавен в разчета на капиталовите разходи за 2024г. 

Съответно в приходната част на бюджета на Община Дряново да се завиши 

параграф 7600 - „Временни безлихвени заеми между бюджети и сметки за 

средствата от Европейския съюз“ със сумата необходима за изпълнение на 

обекта, а по разходната част се завишава дейност 2122 „Общинска 

администрация“ § 5203 „Придобиване на друго оборудване, машини и 

съоръжения“ за съответната сума. И съответно последната точка е добавяне в 

списък капиталова програма на Община Дряново за 2024г обекта. Благодаря! 

Светослав Минчев – И аз благодаря! Становища на постоянните комисии – г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – И трите постоянните комисии приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Няма въпроси. 

Преминаваме в режим на гласуване. Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №154 

1. На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.2 от Закона за публичните 

финанси, Общински съвет – Дряново дава съгласие да бъде включен в разчета 

на капиталовите разходи за 2024г обект: „Прилагане на мерки за енергийна 

ефективност на системи за външно изкуствено улично осветление на община 

Дряново, включващ населените места гр. Дряново, с. Царева ливада, с. 

Гостилица, с. Ганчовец“ на стойност 899 644,78 лева (осемстотин деветдесет и 

девет хиляди шестстотин четиридесет и четири лева и 78 ст.) с ДДС. 
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2. По приходната част на бюджета на Община Дряново се завишава        

§ 7600 - „Временни безлихвени заеми между бюджети и сметки за средствата 

от Европейския съюз“ със сумата 899 644,78 лева (осемстотин деветдесет и 

девет хиляди шестстотин четиридесет и четири лева и 78 ст.). 

3. По разходната част се завишава дейност 2122 „Общинска 

администрация“ § 5203 „Придобиване на друго оборудване, машини и 

съоръжения“ със сумата 899 644,78 лева (осемстотин деветдесет и девет 

хиляди шестстотин четиридесет и четири лева и 78 ст.). 

4. Добавя в списък капиталова програма на Община Дряново за 2024г 

обект „Прилагане на мерки за енергийна ефективност на системи за външно 

изкуствено улично осветление на община Дряново, включващ населените места 

гр. Дряново, с. Царева ливада, с. Гостилица, с. Ганчовец“. 

5. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 

 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТА 

Покана за провеждане на извънредно неприсъствено заседание на 

Общото събрание на Асоциация по ВиК на обособената територия, 

обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ ООД, гр. Габрово на 04 

юни 2024г (вторник), свикано с покана с изх.№АВК-01-176/26.04.2024г 

на председателя на Асоциацията (вх.№06-00-80/15.05.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Докладва г-жа Христова. 

Ани Христова, експерт в Дирекция „АСОС“ – Добър ден, уважаеми общински 

съветници! Постъпила е покана от Мария Башева-Венкова – председател на 

Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и 

канализация“ ООД, гр. Габрово за свикване на извънредно неприсъствено 

заседание на Общото събрание на Асоциацията, което ще се проведе на 4 юни, 

вторник, от 10 часа. Във връзка с гореизложеното предлага на Общински съвет 

– Дряново да даде мандат на г-н Трифон Панчев – кмет на Община Дряново в 

качеството му на представител на Общината в Асоциация по ВиК на 

обособената територия за представяне на позицията на Община Дряново по 

точките от дневния ред, които са описани към предложението. 

Светослав Минчев – Благодаря! Становища на постоянните комисии – г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – Двете постоянни комисии приемат 

предложението.  

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Не виждам такива. 

Обикновено мнозинство. Който е ЗА, моля да гласува: ЗА – единадесет. /Против 

– няма. Въздържали се – няма./ Предложението се приема. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 
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РЕШЕНИЕ №155 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.198е ал.3 от Закона за водите, Общински съвет - 

гр. Дряново дава мандат на Трифон Руенов Панчев - кмет на община Дряново, 

в качеството му на представител на Общината в Асоциация по ВиК на 

обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ ООД, 

гр. Габрово за представяне на позицията на Община Дряново по точките от 

дневния ред, а именно: 

По т.1 от дневния ред: Вземане на принципно решение, за даване на 

предварително съгласие, за поемане на финансови задължения от „ВиК“ ООД, 

гр. Габрово, свързани с кандидатстване на ВиК оператора с проектно 

предложение с работно заглавие „Реконструкция и модернизация на ВиК мрежи 

и съоръжения в област Габрово“, финансирано по процедура №BG16FFPR002-

1.002 „Изграждане на ВиК инфраструктура за 7 ВиК оператора“ по Приоритет 1 

„Води“ на Програма „Околна среда“ 2021-2027г – ЗА. 

По т.2 от дневния ред: Приемане на отчет за изпълнението на бюджета 

на Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК" ООД, гр. 

Габрово за 2023г – ЗА. 

По т.3 от дневния ред: Приемане на отчет за дейността на Асоциация по 

ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК" ООД, гр. Габрово за 2023г 

– ЗА. 

 

ПО ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА 

Предварително съгласие по реда на чл.29 ал.1 от Закона за опазване на 

земеделските земи /3033/ (вх.№07-00-56/16.05.2024г) /Промяна 

предназначение на земеделска земя във вр. със заявление на „Сън 

Електрик 2010“ ЕООД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Докладва г-н Христов. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми общински съветници, 

във връзка с инвестиционно намерение за изграждане на фотоволтаична 

електроцентрала и влязъл в сила ПУП е изготвено следното предложение за 

предварително съгласие по ЗОЗЗ. Изисква се да се даде предварително 

съгласие за промяна предназначението на части от поземления имот с 

идентификатор с НТП – пасище и определяне на валидност на предварително 

съгласие. Също така, за същият този имот - публична общинска собственост, с 

НТП пасище, да се даде предварително съгласие за учредяване на сервитут за 

външно ел. захранване. И да се определи срок на валидност 

Светослав Минчев – Благодаря! Становища на постоянните комисии – г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – И двете постоянни комисии приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Няма такива. Преминаваме 

в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 
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1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №156 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.29 ал.1 от Закона за опазване на земеделските 

земи и чл.25 ал.3 т.1 и чл.25 ал.5 от Закона за собствеността и ползването на 

земеделските земи, Общински съвет - Дряново дава предварително съгласие за 

промяна на предназначението на части от поземлен имот: 

- 38710.42.34 - Общинска частна собственост с НТП - „Пасище“, 

във връзка с искане за допускане изработване на проект за частично 

изменение на подробен устройствен план - парцеларен план (ЧИ на ПУП-ПП) за 

трасе на ел. кабел 20 kV от УПИ X от кв.34 по регулационния план на с. 

Косарка до съществуващ СРС на ВЕЛ „Маноя“ в ПИ с идентификатор 

38710.42.35 по КККР на с. Косарка. 

Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в 

сила на решение на Комисията за земеделските земи. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ и чл.25 ал.4 

от ЗСПЗЗ, Общински съвет - Дряново дава предварително съгласие за 

учредяване на сервитут на „СЪН ЕЛЕКТРИК 2010“ ЕООД, с ЕИК 201303319, 

върху имот: 

- 38710.42.34 - Общинска частна собственост с НТП - „Пасище“, 

след влизане в сила на ПУП–ПП за трасе на ел. кабел 20 kV от УПИ X от 

кв.34 по регулационния план на с. Косарка до съществуващ СРС на ВЕЛ 

„Маноя“ в ПИ с идентификатор 38710.42.35 по КККР на с. Косарка. 

Определя срок на валидност на предварителното съгласие за учредяване 

на сервитут върху имота по т.1 - до влизане в сила на Заповед на Кмета на 

Община Дряново по реда на чл.193 ал.4 от ЗУТ. 
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ПО ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА 

Предоставяне на земи от Общинския поземлен фонд (вх.№22-00-407-

2/21.05.2024г) /Във вр. с молба от Василка Ангелова/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Докладва Ани Христова. 

Ани Христова – Постъпила е молба от Василка Пенчева Ангелова с искане да 

ù бъде предоставен поземлен имот с идентификатор 67.42, като имотът е с 

площ 1439, представляващ нива в местност „Вехти лозя“. И имотът е 

предоставен по реда на чл.19 и е включен в Общинския поземлен фонд. 

Представени са следните документи, описани в предложението. От така 

представените документи е видно, че заявителката е собственик на поземления 

имот, който стопанисва от 92-ра година. Направено е геодезическо заснемане 

от правоспособна фирма за идентифициране на имота, който е на място, който 

е описан в нотариалния акт и по стария план на града. От така направеното 

предложение следва, че имотът е собственост на заявителката и във връзка с 

това предлагам Общински съвет – Дряново да даде съгласие, с което имотът да 

бъде предоставен на Василка Пенчева Ангелова, като Община Дряново бъде 

заличена от кадастралната карта, а на нейно място бъде вписана Василка 

Пенчева Ангелова. 

Светослав Минчев – Благодаря! Становища на постоянните комисии – г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – И двете постоянни комисии приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Няма такива. Преминаваме 

в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 
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РЕШЕНИЕ №157 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет - Дряново дава съгласие да се 

предостави земя от Общинския поземлен фонд на Василка Пенчева Ангелова, 

представляваща поземлен имот с проектен идентификатор 23947.67.42 с 

проектна площ от 1439 м2, с НТП - нива, местност „Вехти лозя“ по 

кадастралната карта /КК/ на гр. Дряново, който имот е предоставен по реда на 

чл.19 от Закона за собствеността и ползването на земеделските земи и е 

включен в Общинския поземлен фонд /ОПФ/. Община Дряново да бъде 

заличена в кадастралния регистър на недвижимите имоти, в който да бъде 

вписана Василка Пенчева Ангелова. 

В случай, че в административното производство пред СГКК гр. Габрово е 

необходимо представяне на допълнително становище или волеизявление във 

връзка с взетото решение, упълномощава кмета на Община Дряново да го 

извърши. 

 

Светослав Минчев – Точка 13-та, преполовихме дневния ред. Искате ли 

почивка? 

Михаил Ганчев – Дано не сме сгрешили някъде. Аз подкрепям 

предложението, но мисля че трябваше тези неща да минават през съда – 

деветнайстките за възстановяване?  

Ангел Ангелов – Това юристите са го погледнали. Идеята е да не се стига до 

съд и да спестяваме после разходи. 

Светослав Минчев – Точка 13. 

 

ПО ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА 

Промяна на вида на собствеността и начина на трайно ползване на 

имот публична общинска собственост: Поземлен имот с проектен 

идентификатор 66977.501.403 по КК на с. Славейково с площ 18 кв.м, 

представляващ 18/3158 идеални части от УПИ IV-55,56 „за жилищни 

нужди“ от кв.21 по регулационния план /РП/ на с. Славейково 

(вх.№07-00-58/21.05.2024г) /Във вр. с преписка на Валентина Ал-

Шаир/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – Г-жа Ани Христова докладва. 

Ани Христова, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми общински съветници, 

както разбрахте преписката е входирана от Валентина Георгиева Ал-Шаир, 

като собственик на два поземлени имота в с. Славейково, с което е изработен 

проект за частично изменение на подробен устройствен план. Образуват се 

следните промени, които са описани в предложението. От така направените 

промени се образува нов имот, който е с проектен идентификатор 

66977.501.403. Всъщност се образува 403, който е новообразуван, общинска 

собственост, който се предава към новообразуваният урегулиран поземлен 

имот. Към настоящият момент имотът е представлявал улица, който вече не се 

използва като такава. И с оглед на промяната на подробния устройствен план 

искаме този имот да смени своето предназначение и своята собственост от 

публична общинска на частна общинска и предназначението - от улица в ниско 

застрояване до 10 м, след което ще бъде съставен акт за общинска собственост 

и заявителката ще може да си го купи и да си го приобщи към нейния имот. 

Това е. 
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Светослав Минчев – Благодаря! Становища на постоянните комисии – г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – И двете постоянни комисии приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Няма такива. Преминаваме 

в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №158 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.6 ал.1 и ал.3, предл. първо от Закона 

за общинската собственост и чл.4 ал.4 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново 

обявява: Поземлен имот с проектен идентификатор 66977.501.403, 

представляващ 18/3158 идеални части от УПИ IV-55,56 „за жилищни нужди“ от 

кв.21 по регулационния план /РП/ на с. Славейково, общ. Дряново, от 

публична в частна общинска собственост, тъй като е престанал да има 

предназначението по чл.3 ал.2 от Закона за общинската собственост, и 

променя начина на трайно ползване на имота от „второстепенна улица“ на 

„ниско застрояване (до 10 м)“. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА 

Даване на съгласие за откриване на процедура за продажба и 

определяне на начална пазарна цена за продажба на ПИ с 

идентификатор 81726.501.16 по КК на с. Чуково, заедно с построената 

в него сграда с ид. 81726.501.16.1 (вх.№22-00-251/21.05.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 



Протокол №10 на Общински съвет – Дряново от 29.05.2024г. 

Стр. 25 от 36 

 

 

 

 

Ангел Ангелов – Г-жа Ани Христова докладва. 

Ани Христова, експерт в Дирекция „АСОС“ – В Общинска администрация 

постъпи заявление от Димитър Генев Димитров с желани да закупи поземлен 

имот заедно с построената в него сграда за търговия. Това е магазинът в село 

Чуково. Инвестиционните намерения на заявителя са свързани с ползване на 

съществуващата сграда за склад. Становището на Общинска администрация е 

положително, тъй като в момента няма визия занапред да бъде използван 

имотът по някакви цели. Изготвена е и оценка на имотът заедно с построената 

сграда, която е в размер на 9656 лв с включен ДДС за земята. Необходимо е 

Общински съвет да определи началната тръжна пазарна цена и даде съгласие 

да се открие процедура за продажба, която предлагаме да бъде публичен търг 

с явно наддаване 

Светослав Минчев – Благодаря! Становища на постоянните комисии – г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – И двете постоянни комисии приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Не виждам. Както при 

всяка оценка слагаме двеста лева за изготвяне на оценката. Ако сте съгласни с 

това предложение цената да бъде завишена с 200 лв заради оценката? /Няма 

становища против предложението/ Така, преминаваме е режим на гласуване. 

Гласуването е поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №159 

1.  На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.35 ал.1 от Закона за общинската 

собственост и чл.37 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава съгласие 

да се открие процедура за продажба на общински имот - частна общинска 
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собственост, а именно: ПИ с идентификатор 81726.501.16 по КК на с. Чуково с 

площ 56 м2, заедно с построената в него сграда с ид.81726.501.16.1 по КК на с. 

Чуково с площ 55 м2, 1 ет., чрез публичен търг с явно наддаване. 

2. Определя начална тръжна продажна цена за провеждането на 

публичен търг с явно наддаване за продажба на имот, частна общинска 

собственост, представляващ: ПИ с идентификатор 81726.501.16 по КК на с. 

Чуково с площ 56 м2, заедно с построената в него сграда с ид.81726.501.16.1 

по КК на с. Чуково с площ 55 м2, 1 ет., в размер на 9856,00 лева за 

горепосочения имот с включен ДДС за земята. 

3. Възлага на Кмета на Община Дряново да извърши всички фактически 

и правни действия за провеждане на процедурата по продажба и сключване на 

договор с лицето определено за купувач. 

 

ПО ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА 

Искане за издаване на разрешение за изработване на частично 

изменение на подробен устройствен план - парцеларен план (ЧИ на 

ПУП-ПП) за трасе на въздушно ел. захранване за присъединяване на 

ПИ с идентификатор 23947.45.81 по КККР на гр. Дряново (вх.№07-00-

40/20.05.2024г) /Във вр. със заявление от Енчо Филеков/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Ангел Ангелов – По всички точки до края г-н Йосиф Христов ще докладва. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с желанието за присъединяване към електропреносната мрежа на 

заявителя е изготвено настоящото предложение за подробен устройствен план 

– парцеларен план. Поради фактът, че се засяга имот публична общинска 

собственост е необходимо вашето съгласие. За въпроси – съм насреща. 

Светослав Минчев – Благодаря! Становища на постоянните комисии – г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – И двете постоянни комисии приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Не виждам. В режим на 

гласуване. Отново е поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев - 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 
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11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

ЗА – 10; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 10 /десет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №160 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, във връзка с чл.134 ал.1 т.1, 

чл.193, ал.6 и чл.59 ал.1 от Закона за устройство на територията, Общински 

съвет - Дряново: 

1. Одобрява техническо задание за ЧИ на ПУП-ПП за трасе на въздушно 

ел. захранване за присъединяване на ПИ с идентификатор 23947.45.81 по КККР 

на гр. Дряново, съставено от възложителя Енчо Ризов Филеков. 

2. Разрешава изработване на проект за ЧИ на ПУП-ПП за трасе на 

въздушно ел. захранване за присъединяване на ПИ с идентификатор 

23947.45.81 по КККР на гр. Дряново. 

Трасето започва от съществуващ стълб в ПИ с идентификатор 

23947.45.89 по КККР на гр. Дряново - публична общинска собственост, с НТП - 

„За селскостопански, горски, ведомствен път“. Предвижда се изграждане на З 

бр. стълбове в ПИ с идентификатор 23947.45.89 по КККР на гр. Дряново и 1 бр. 

стълб в ПИ с идентификатор 23947.45.81 по КККР на гр. Дряново - собственост 

на възложителя. Обща дължина на трасето – 61,9 м. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА 

Искане за издаване на разрешение за изработване на подробен 

устройствен план - план за застрояване (ПУП-ПЗ) за ПИ с проектен 

идентификатор 23947.47.344, образуван от ПИ с идентификатор 

23947.47.117 по КККР на гр. Дряново (вх.№3-03-2-1/20.05.2024г) /Във 

вр. със заявление от Недка Атанасова/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка със заявлението на Недка Атанасова е изготвено настоящото 

предложение за ПУП - план за застрояване за поземлен имот с проектен 

идентификатор, както е посочено в графичната част. Поради фактът че се 

променя градоустройствената основа от Земеделска с НТП „Ливада“ в 

„Жилищна устройствена зона с преобладаващо ниско застрояване с височина 

до 10м“ е необходимо вашето съгласие за разрешаване изработването на такъв 

проект. За въпроси – съм насреща. 

Светослав Минчев – Благодаря! Становища на постоянните комисии – г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – И двете постоянни комисии приемат 

предложението. 
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/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Не виждам. В режим на 

гласуване. Обикновено мнозинство. ЗА – десет. /Против – няма. Въздържали се 

– няма./ Предложението се приема. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 10 /десет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №161 

I. На основание чл.21 ал.1 т.11 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.124а ал.1 от Закона за устройство на 

територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за ПУП-ПЗ за ПИ с проектен 

идентификатор 23947.47.344, образуван от ПИ с идентификатор 23947.47.117 

по КККР на гр. Дряново. 

2. Разрешава изработване на ПУП-ПЗ за ПИ с проектен идентификатор 

23947.47.344, образуван от ПИ с идентификатор 23947.47.117 по КККР на гр. 

Дряново, при спазване на необходимите изискуеми законови отстояния от 

границите на имота. 

С предложението за ПУП-ПЗ за ПИ с проектен идентификатор 

23947.47.344, образуван от ПИ с идентификатор 23947.47.117 по КККР на гр. 

Дряново, се предвижда заличаването на ПИ с идентификатор 23947.501.117 по 

КККР на гр. Дряново и образуването на 2 (два) нови поземлени имота, а 

именно: 

- ПИ с проектен идентификатор 23947.47.344 по КККР на гр. Дряново; 

- ПИ с проектен идентификатор 23947.47.345 по КККР на гр. Дряново, 

съгласно скица-проект №15-327506-01.04.2024г от СГКК - гр. Габрово. 

Предвижда се промяна на градоустройствената основа съгласно 

предвижданията на ОУПО Дряново на новообразувания ПИ с проектен 

идентификатор 23947.47.344 по КККР на гр. Дряново, като се променя 

предназначението на територията от Земеделска с НТП - „Ливада“ в „Жм1“ 

(Жилищна устройствена зона с преобладаващо ниско застрояване с височина 

до 10м - проект), при спазване на необходимите изискуеми законови отстояния 

от границите на имота. 

Не се променя градоустройствената основа на новообразувания ПИ с 

проектен идентификатор 23947.47.345 по КККР на гр. Дряново като се запазва 

предназначението на територията на „Земеделска“ с НТП - „Ливада“. 

Проектът на ПУП-ПЗ да се изработи при следните условия: 

- ПУП-ПЗ и ПУП - план-схема да се изработят от технически 

правоспособни лица съгласно чл.229 и чл.230 от ЗУТ. 

- Показателите на застрояване да се съобразят в предвижданията на 

ОУПО Дряново. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 
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ПО ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА 

Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на 

подземно водопроводно отклонение и трасе на подземна кабелна 

линия 400 V за захранване на УПИ ХIII-51 от кв.6 по регулационния 

план на с. Длъгня, общ. Дряново (вх.№3-04-12-1/15.05.2024г) /Във вр. 

със заявление от Марин Симеонов/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с желанието на заявителя да се присъедини към електропреносната и 

водопроводната мрежа е изготвено настоящото предложение за частично 

изменение на подробен устройствен план – план-схема за съответно трасета за 

подземно водопроводно отклонение и трасе за подземна кабелна линия. 

Поради фактът, че трасетата минават през поземлен имот публична общинска 

собственост, а именно улицата в с. Длъгня, е необходимо вашето съгласие. 

Светослав Минчев – Благодаря! Становища на постоянните комисии – г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – Благодаря! И двете постоянни комисии приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Няма такива. Преминаваме 

в режим на гласуване.  

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №162 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и на основание чл.124а ал.1 от 

Закона за устройство на територията, във връзка с чл.134 ал.2 т.8 от ЗУТ, 

Общински съвет - Дряново: 
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1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на подземно 

водопроводно отклонение и трасе на подземна кабелна линия 400 V за 

захранване на УПИ XIII-51 от кв.6 по регулационния план на с. Длъгня, общ. 

Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП - план-схема за 

трасе на подземно водопроводно отклонение и трасе на подземна кабелна 

линия 400 V за захранване на УПИ XIII-51 от кв.6 по регулационния план на с. 

Длъгня, общ. Дряново. 

Проектът за ЧИ на ПУП - план-схема да се изработи при следните 

условия: 

- Проектът за ЧИ на ПУП - план-схема да се съгласува с 

водоснабдителното, електроразпределителното и телекомуникационното 

дружества, опериращи на територията на общ. Дряново. 

- Да се нанесе сервитутната зона в графичната част на трасето на 

подземно водопроводно отклонение. 

- Към проекта за ЧИ на ПУП - план-схема да се приложи регистър на 

засегнатите имоти с информация за засегната площ и дължината на трасетата в 

засегнатия имот. 

Искането за допускане изработване на проект за ЧИ на ПУП - план-схема 

има за цел да определи трасе и сервитутна зона на трасе на подземно 

водопроводно отклонение и трасе на подземна кабелна линия 400 V за 

захранване на УПИ XIII-51 от кв.6 по регулационния план на с. Длъгня, общ. 

Дряново. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА 

Допускане изработването на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за УПИ 

IX-58 и УПИ VII-58 от кв.9 по регулационния план на с. Скалско, общ. 

Дряново (вх.№3-04-14-1/20.05.2024г) /Във вр. със заявление от Пенка 

Семова/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, с 

настоящото предложение се променят регулационните линии на имота, 

собственост на заявителката. Поради фактът, че се засяга имот публична 

общинска собственост, а именно УПИ – за озеленяване, е необходимо вашето 

одобрение за допускане изработване на такъв ПУП 

Светослав Минчев – Благодаря! Становища на постоянните комисии – г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – И двете постоянни комисии приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Не виждам такива. В режим 

на гласуване - поименно. 
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Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №163 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и на основание чл.134 ал.1 т.1 от 

Закона за устройство на територията и §8 ал.2 т.2 от ПР на ЗУТ, Общински 

съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл. 125 от ЗУТ за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП - ПР) за УПИ IX-58 

и УПИ VII-58 от кв.9 по регулационния план на с. Скалско, общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП-ПР за УПИ IX-58 и 

УПИ VII-58 от кв.9 по регулационния план на с. Скалско, общ. Дряново. 

С предложението за ЧИ на ПУП-ПР се предвижда заличаването на УПИ IX 

от кв.9 и УПИ VII от кв.9 по регулационния план на с. Скалско, общ. Дряново. 

Образува се нов УПИ XX от кв.9, чиито северозападна, югозападна и 

югоизточна регулационни линии се поставят по имотните граници на ПИ 58 от 

кв.9. Североизточната регулационна линия на новообразувания УПИ XX от кв.9 

се поставя по вътрешната регулационна линия между заличените УПИ IX от 

кв.9 и УПИ VII от кв.9 по плана на селото. 

Променя се регулационната линия на алея, намираща се североизточно 

от улица с о.т.16 - о.т.17. 

Образува се нов УПИ XIX от кв.9, чийто северозападна, югоизточна и 

североизточна регулационни линии се поставят по имотните граници на ПИ 58 

от кв.9. Югозападната регулационна линия на новообразувания УПИ XIX от 

кв.9 се поставя по вътрешната регулационна линия между заличените УПИ IX 

от кв.9 и УПИ VII от кв.9 по плана на селото. 

Проектът за ЧИ на ПУП-ПР да се изработи при следните условия: 
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• ЧИ на ПУП-ПР да се изработи от технически правоспособни лица 

съгласно чл.229 и чл.230 от ЗУТ. 

• ЧИ на ПУП-ПР да се съгласува с електроразпределителното и 

водоснабдителното дружества, опериращи на територията на Община Дряново 

или да се представят служебни бележки за свързаност към техническата 

инфраструктура. 

• Да се входира в Общинска администрация - Дряново скица-проект с 

предложеното изменение на кадастралния план, а именно заличаването на ПИ 

58 от кв.9 и образуването на нов ПИ 197 и ПИ 198 от кв.9 по плана на селото. 

• На основание чл.46 ал.2 от НАРЕДБА №8 от 14.06.2001г за обема и 

съдържанието на устройствените планове е необходимо да се представи план 

за застрояване (ПЗ) към предложението за ЧИ на ПУП-ПР. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТА 

Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на 

подземно кабелно ел. захранване за УПИ IV-1066 от кв.137 и УПИ II-

9748 от кв.138 по регулационния план на гр. Дряново през имот 

публична общинска собственост (вх.№3-23-5-1/20.05.2024г) /Във вр. 

със заявление на „ЕРП СЕВЕР“ АД/  

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка със заявлението на ЕРП СЕВЕР и влезлия в сила проект на ПУП - план-

схема за ………………… и на основание чл.67 ал.2 от Закона за енергетиката е 

необходимо да се учреди безвъзмездно на „Енергоразпределение Север“ право 

на прокарване на отклонение от общата мрежа и съоръжения на техническата 

инфраструктура и сервитут на трасе, което е описано в материала с осови 

точки. За въпроси – съм насреща. 

Светослав Минчев – Г-н Македонски, становищата на постоянните комисии. 

Александър Македонски – И двете постоянни комисии приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Аз да попитам – защо 

безвъзмездно? Защото е ЕРП? 

Й. Христов – Да, защото е ЕРП. 

Светослав Минчев – А-а-а, а ако сме ние – си плащаме. 

Й. Христов – Чл.67 ал.2 от Закона за енергетиката. 

Светослав Минчев – Благодаря! Други въпроси? Не виждам такива. В режим 

на гласуване. Поименно. 
Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 
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3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №164 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.193 ал.4 и ал.6 от Закона за 

устройство на територията и чл.67 ал.2 от Закона за енергетиката, Общински 

съвет - Дряново дава съгласие: 

1. Да се учреди безвъзмездно на „Електроразпределение Север“ АД, с 

ЕИК 104518621, право на прокарване на отклонения от общите мрежи и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на подземно 

кабелно ел. захранване за УПИ IV-1066 от кв.137 и УПИ II-9748 от кв.138 по 

регулационния план на гр. Дряново през поземлен имот - публична общинска 

собственост, а именно улица с о.т.450 - о.т.620 - о.т.621 - о.т.622 - о.т.623 - 

о.т.624 - о.т.629 по регулационния план на гр. Дряново. Трасето започва от 

УПИ III - „За ТП“ от кв.99 и преминава през ПИ с идентификатор 

23947.501.9551 - имот публична общинска собственост с НТП - „За 

второстепенна улица“ по КККР на гр. Дряново, в частта с о.т.450 - о.т.620 - 

о.т.621 - о.т.622 - о.т.623 - о.т.624 - о.т.629 по регулационния план на гр. 

Дряново. 

2. Възлага на Кмета на община Дряново да издаде Заповед по чл.193, 

ал.4 от ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТА 

Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитути на подземно 

кабелно трасе 20 kV през ПИ с идентификатор 23947.35.199 - публична 

общинска собственост с НТП - „За селскостопански, горски, ведомствен 

път“ по КККР на гр. Дряново (вх.№3-23-4-2/22.05.2024г) /Във вр. със 

заявление на „ЕВСТИ“ ООД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с инвестиционно намерение на „ЕВСТИ“ ООД за изграждане на 

фотоволтаична електроцентрала и влязъл в сила ПУП за трасето за 
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присъединяване е изготвена оценка на Комисията по чл.210 от ЗУТ. Внесеното 

предложение е да се учреди на „ЕВСТИ“ ООД право на прокарване на 

отклонение от общата мрежа и съоръжения на техническата инфраструктура и 

сервитути през поземлен имот с идентификатор, публична общинска 

собственост, и да приемете еднократна цена на това право в размер на малко 

на шестнайсет хиляди лева. 

Светослав Минчев – Становища на постоянните комисии – г-н Македонски. 

Александър Македонски – И двете постоянни комисии приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Не виждам такива. 

Преминаваме в режим на гласуване - поименно. 
Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №165 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.193 ал.6 от Закона за устройство на 

територията, Общински съвет - Дряново дава съгласие: 

1. Да се учреди на от „ЕВСТИ“ ООД, с ЕИК 200679869, право на 

прокарване на отклонения от общите мрежи и съоръжения на техническата 

инфраструктура и сервитут през ПИ с идентификатор 23947.35.199 - публична 

общинска собственост с НТП - „За селскостопански, горски, ведомствен път“ по 

КККР на гр. Дряново. 

2. Приема еднократна цена за право на прокарване на отклонения от 

общите мрежи и съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут през 

ПИ с идентификатор 23947.35.199 - публична общинска собственост с НТП - 

„За селскостопански, горски, ведомствен път“ по КККР на гр. Дряново, в размер 

на 16 464,78 лв (шестнадесет хиляди четиристотин шестдесет и четири лева и 

78 ст.), определена от комисията по чл.210 от ЗУТ, назначена със Заповед 
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№РД-24/16.01.2024г на Кмета на Община Дряново да изготвя оценки и размера 

на обезщетенията по чл.210 ал.1 и ал.2 от ЗУТ. 

3. Възлага на Кмета на община Дряново да издаде Заповед по чл.193 

ал.4 от ЗУТ, след заплащане на цената за учреденото право на прокарване със 

сервитути. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА 

Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на 

подземно водопроводно отклонение за захранване на УПИ VI-380 от 

кв.48 по плана на с. Гостилица, общ. Дряново (вх.№3-04-13-

2/22.05.2024г) /Във вр. със заявление от Георги Добрев/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, отново 

във връзка с  желание на заявителя да се присъедини към водопроводната 

мрежа е изготвено съответното предложение за частично изменение на 

подробен устройствен план - план-схема за трасето. Поради фактът, че се 

засяга улица, с осови точки …………… е необходимо вашето съгласие 

Светослав Минчев – Благодаря! Становища на постоянните комисии – г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – И двете постоянни комисии приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, въпроси? Не виждам такива. 

Преминаваме в режим на гласуване. Гласуването е отново поименно. 

 Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев Отс. 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  Отс. 

ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 
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РЕШЕНИЕ №166 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и на основание чл.134 ал.2 т.8 от 

Закона за устройство на територията, Общински съвет - Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за трасе на подземно 

водопроводно отклонение за захранване на УПИ VI-380 от кв.48 по плана на с. 

Гостилица, общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП - план-схема за 

трасе на подземно водопроводно отклонение за захранване на УПИ VI-380 от 

кв.48 по плана на с. Гостилица, общ. Дряново. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

Светослав Минчев – Ако няма нещо друго, закривам днешното заседание. 

Иван Марев – Искам да кажа, няма нищо общо с Общината, но в петък 

откривам аптека в 17:30 часа и каня всички вас. Който има време, естествено, 

и възможност е добре дошъл на официалното откриване на аптеката, което е в 

17:30 часа. 

Светослав Минчев – Благодаря! Колеги, закривам заседанието. 

Заседанието беше закрито от председателстващият заседанието Светослав 

Минчев в 14 40 часа. 

 

За Председател на Общински съвет – Дряново, съгласно писмо с вх.№08-00-17 

от 28.05.2024г на Тодор Георгиев - председател на ОбС - Дряново, 

 

 

 

 

………………… 

НАДЕЖДА КИСЕЛКОВА-ЮМЕРОВА 

Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo 

 

 

 

 

…………………     ………………… 

СВЕТОСЛАВ МИНЧЕВ    ИВАН МАРЕВ 

Заместник-председател     Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo    на Общински съвет – Дряновo 

 

 

 

 

Водил протокола: 

Радослава Вълкова 

Ст. експерт при ОбС-Дряново в дирекция АПИОВО 


